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Protokół Nr XXVII/2016 

z sesji Rady Gminy w Klimontowie 

odbytej w dniu 31 sierpnia 2016 r.  
 
 

Sesja odbyła się w Bibliotece Publicznej w Klimontowie. 

Sesja trwała od godz. 11.00 do godz. 11.30. 

Obradom sesji przewodniczył pan Czesław Fijałkowski, Przewodniczący Rady 
Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Edward Przytuła– Zastępca Wójta, pani Anna 
Sobolewska - Skarbnik Gminy, pan Bogusław Mrozowski – asystent Wójta jak listy 
obecności stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XXVII/183/16 do Nr XXVII/191/16. Uchwały 
podjęto w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni – Halina Aly Amer, Jerzy Cukrowski, Rafał Król. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Fijałkowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XXVII sesji Rady 
Gminy. Serdecznie powitał Radę Gminy, władze gminy na czele z panem 
Wicewójtem Przytułą, bo pan Wójt naczelny jest w Kielcach. Na podstawie listy 
obecności stwierdził quorum do podejmowania uchwał. Obecnych jest 12 
radnych. Odczytał proponowany porządek obrad. Sesja zwołana na wniosek 
Wójta Gminy. 

Po jego odczytaniu pan Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi względnie 
propozycje do porządku obrad.  

Pan Przytuła, Zastępca Wójta wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji 
projektu uchwały w sprawie przywrócenia Posterunku Policji w Klimontowie i 
dwóch projektów uchwał w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych w 
Byszówce.  

Pan Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie w kolejności jak niżej.  

1.Projekt uchwały w sprawie przywrócenia Posterunku Policji w Klimontowie  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Punkt wprowadzono 
jako pkt. 6 porządku obrad sesji. 

2.Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (obręb Byszówka, 
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działka nr 112 o pow. 4,0300 ha) 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Wprowadzono do pkt. 
5 porządku obrad sesji. 

3. .Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (obręb 
Byszówka, działka nr113 o pow.1,5400 ha) 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Wprowadzono do pkt. 
5 porządku obrad sesji. 

Innych uwag i propozycji nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 
Za: 12. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Porządek został przyjęty. 

 

Porządek obrad sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2016 – 2030. 
5. Reasumpcja uchwał Rady Gminy w Klimontowie: 

a) uchwały Nr XXII/147/16 z dnia 29 kwietnia 2016 r. w sprawie statutu 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Klimontowie.  

b) uchwały Nr XXVI/180/16 z dnia 1 sierpnia 2016 r. w sprawie 
przystąpienia do opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Klimontowa.  

c) uchwały Nr XXII/154/16 z dnia 29 kwietnia 2016 r. w sprawie nabycia 
nieruchomości gruntowej.  

d) uchwały Nr XXVI/181/16 z dnia 1 sierpnia 2016 r. w sprawie nabycia 
nieruchomości gruntowej, 

e) nabycie nieruchomości gruntowej w Byszówce (działka nr 112), 
f) nabycie nieruchomości gruntowej w Byszówce (działka nr 113). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przywrócenia Posterunku Policji w 
Klimontowie.  

7. Zakończenie sesji. 
 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady – Wiem, że posiedzenie Komisji Budżetowej odbyło 
się. Na pewno przewertowaliście Państwo to dokładnie. Myślę, że pani Skarbnik 
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była i wyjaśniła sprawę. Wiem, że miało być wprowadzone dodatkowo to co pan 
Wójt załatwia w Kielcach . Wprowadzone zostało ?.  

Pani Skarbnik Sobolewska, - Tak. Zostało wprowadzone.  

Pan Przewodniczący Rady – Bardzo ładnie.  

Pani Skarbnik Sobolewska, - Otrzymaliśmy 66 000 zł. 

Pan Wicewójt Przytuła, - Otrzymaliśmy promesę na dokończenie drogi Rybnica – 
Nawodzice. 

Pan Przewodniczący Rady – I wprowadzamy też dlatego, żeby znów nagle nie 
robić sesji takiej krótkiej.  

Pan Wicewójt Przytuła, - Powiem Państwu, że i tak będziemy musieli zrobić sesję, 
bo przedszkole samorządowe otrzymało pieniądze i to niemożliwe jest żeby pani 
Skarbnik tak od razu to wprowadziła.  

Pani Skarbnik – Chodzi o środki z Kapitału Ludzkiego. 

Pan Wicewójt Przytuła, - Pieniądze otrzymało zarówno nasze Przedszkole 
Samorządowe jak i Przedszkole Zgromadzenia Sióstr Imienia Jezus. Będzie to 
dodatkowy oddział 25 dzieci.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał, – Odnośnie zmian w budżecie gminy macie 
Państwo jakieś pytania ?. Nie widzę.  

Opinia Komisji: 

Pan radny Gwizdoń, - Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy pozytywnie 
opiniuje zarówno zmiany w budżecie gminy na 2016 r. jak i zmiany w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Klimontów.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za: 12, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXVII/183/16 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r. została 
podjęta i jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, – Czy są pytania odnośnie tego projektu 
uchwały ?. Pan Przewodniczący Komisji Budżetowej stwierdził, ze Komisja uwag 
nie miała. Nie widzę pytań. Poddaję projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXVII/184/16 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Klimontów ma lata 2016 – 2030 została podjęta i jest 
załącznikiem do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że chodzi o wprowadzenie zmian 
kosmetycznych w uchwałach już podjętych. Do każdej uchwały są uzasadnienia.  

a).Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmiany 
uchwały w sprawie statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Klimontowie. Poddał 
projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXVII/185/16 w sprawie zmian w uchwale Nr XXII/147/16 Rady 

Gminy w Klimontowie z dnia 29 kwietnia 2016 r. w sprawie statutu Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Klimontowie została podjęta i jest załącznikiem do 
niniejszego protokołu.  

 

b).Pan Przewodniczący Rady zapytał - Są pytania odnośnie projektu uchwały ?. 
Nie widzę. Poddaję uchwałę pod głosowanie. 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXVII/186/16 w sprawie przystąpienia do opracowania Lokalnego 

Programu Rewitalizacji Klimontowa została podjęta i jest załącznikiem do 
niniejszego protokołu.  

 

c).Pan Przewodniczący Rady zapytał - Są pytania odnośnie projektu uchwały ?. 
Nie widzę. Poddaję uchwałę pod głosowanie. 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXVII/187/16 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (obręb 
Rybnica, działka nr 4/2 o pow. 0,0887 ha) została podjęta i jest załącznikiem do 
niniejszego protokołu.  

 

d). Pan Przewodniczący Rady zapytał - Są pytania odnośnie projektu uchwały ?. 
Nie widzę. Poddaję uchwałę pod głosowanie. 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXVII/188/16 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (obręb 
Klimontów, działka nr 1264) została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

 

e).Pan Przewodniczący Rady zapytał - Są pytania odnośnie projektu uchwały ?. 
Nie widzę. Poddaję uchwałę pod głosowanie. 
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Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXVII/189/16 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (obręb 
Byszówka, działka nr 112) została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego 
protokołu.  

 

f).Pan Przewodniczący Rady zapytał - Są pytania odnośnie projektu uchwały ?. 
Nie widzę. Poddaję uchwałę pod głosowanie. 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXVII/190/16 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej (obręb 
Byszówka, działka nr 113) została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego 
protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała dotyczy przywrócenia 
Posterunku Policji w Klimontowie. Poddał ją pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała Nr XXVII/191/16 w sprawie przywrócenia Posterunku Policji w 

Klimontowie została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Zapytania: 

Pan radny Bargiel zapytał, - Chodzi mi o lokal. Gdzie my ich zakwaterujemy ?. 

Pan Przewodniczący Rady, - Na mój gust zrobi się oddzielne wejście tam gdzie 
jest OPS i na górze może być Policja.  

Pani radna Hakamäki, - Jest jeszcze jedna propozycja lokalizacji Policji – w salce 
konferencyjnej koło Urzędu.  

Pan Przewodniczący Rady, - Tamtej sali nie możemy usłużyć, bo jest nam 
potrzebna.  

Pan Wicewójt Przytuła, - Za chwilę budynek gimnazjum będzie wolny.  

Pan Przewodniczący Rady przedstawił korespondencję jaka wpłynęła do Rady 
Gminy.  

a).pismo p.o. Świętokrzyskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o 
przyznaniu Stowarzyszeniu na Rzecz Klasztoru Podominikańskiego w 
Klimontowie „Wspólne dobro” dotacji celowej w kwocie 15 891,50 zł z 
przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pod nazwą ”Konserwacja 
konfesjonału późnobarokowego _z około 1780 – 1781 roku) wykonanego przez 
warsztat Macieja Polejowskiego , z Kościoła Podominikańskiego p.w. Św. Jacka w 
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Klimontowie”, 

b).pismo p.o. Świętokrzyskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o 
przyznaniu Stowarzyszeniu „Nasze Dziedzictwo Ossolin” dotacji celowej w 
kwocie 19 263,93 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania „Konserwacja 
techniczna i estetyczna elewacji zabytkowej kaplicy Betlejemskiej z ok. 1690 roku 
w Ossolinie (konserwacja wątku kamiennego elewacji oraz konserwacja 
elementów wykonanych z marmuru: kropielnica, tablica inskrypcyjna, dwie 
tablice epitafijne)”. 

Pani radna Hakamäki poinformowała, - Chciałam Państwa poinformować, że 
utworzyła się grupa organizacyjna, która zajęła się organizacją  70 - lecia 
powstania Licem Ogólnokształcącego. W związku z powyższym zapraszam na 
mszę świętą, która odbędzie się w dniu 3 września 2016 r. godz. 15.00 w kościele 
Najświętszej Maryi Panny w intencji nauczycieli i absolwentów Licem 
Ogólnokształcącego w Klimontowie. Jeśli ktoś jest chętny wziąć udział w 
pozostałej części obchodów, wziąć udział w balu to można się jeszcze przyłączyć.  

Pan radny Bargiel, - Syn idzie do Liceum  do Opatowa. Wybrał tę szkołę, bo tam 
idą koledzy i tam jest większy wachlarz profili. Nikt nie reklamuje aronii ale 
banery reklamują. Zmierzam do tego, że pani dyrektor powinna tu przyjść i 
powiedzieć co ona robi, żeby ściągnąć młodzież do szkoły. Znam ten problem. My 
tracimy na tym, bo nie ma już w naszym Liceum dwóch klas, a jak nie ma dwóch 
klas to nie ma 50 osób, nie ma busów, zakupów.  

Pan Wicewójt Przytuła, - Był pan Piwnik ze Starostwa jako zajmujący się tym 
tematem i pani Skarbnik. Zrobimy odrębne spotkanie i będziemy rozmawiać.  

Pan radny Ciach – Jako sołtys i radny chcę podziękować, że po tylu latach zostało 
wykonane ujęcie wody koło oczyszczalni ścieków. Dziękuję Wójtom i pani 
Skarbnik, że po tylu latach Klimontów ma ujęcie wody do celów 
przeciwpożarowych i do gospodarczych.  

Pan Przewodniczący Rady, - Pamiętacie Państwo to spotkanie, które było. Jestem 
przeciwny przejęciu Zespołu i tych wszystkich budynków przez gminę. Jak 
przejmiemy to pójdziemy z torbami. Nie ma możliwości naprawienia tam 
czegokolwiek. Przecież Liceum nie będzie, bo już teraz nie ma dwóch klas. Kiedyś 
mieliśmy kupę uczniów po 40 w klasie. Do czasu mojego odejścia na emeryturę 
tych uczniów było. Odszedłem w 2004 r. na emeryturę i potem po roku Liceum 
przeniesiono do innego budynku.  

Pani radna Hakamäki, - Nie zgodzę się z panem, że nic nie da się zrobić. Wszystko 
zależy od dobrego managera, który będzie dobrze tym zarządzał. Mamy jeszcze 
rok. Uważam, że dzieci są, ale są w obcych szkołach. Odpowiednia postawa 
managera pozwoli na odbudowanie szkoły.  
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Pan Przewodniczący Rady – Z chwilą przejścia Liceum z tamtego budynku do 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Liceum przestał istnieć, bo to jest teraz część 
składowa Liceum. Jeszcze imię patrona zmieniono a więc podmiotowość jest 
zupełnie inna.  

Pan radny Lipiec, - Zawsze jest taka mentalność, że istnieje tama fama, że starsze 
roczniki zachęcają młodsze roczniki.  

Pan Przewodniczący Rady – Postanówmy zatem, że działamy wszyscy razem, 
żeby odnowić to Liceum.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad i ogłosił zamkniecie sesji. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

Irena Lipiec        Czesław Fijałkowski 


